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PROTOKÓŁ NR 1/15 

z zebrania sprawozdawczo – wyborczego Sołectwa Chrośna 

27 marca 2015 r. 

 

p. H. Król – Przewodnicząca Rady Sołeckiej – powitała władze miasta zebranych 

mieszkańców.  

W I terminie zebrania kworum brak, kolejne zaplanowano na godz. 17.15. 

W II terminie zebrania – uczestniczy 52 mieszkańców 

Lista obecności stanowi zał. nr 1 

Ogłoszenie o zebraniu stanowi zał. nr 2 

 

Ad. 1. 

J. Kołodziejski – Z-ca Przewodniczącego Rady Sołeckiej – przedstawił sprawozdanie  

z działalności Rady za okres 2011 - 2015 – zał. nr 3. 

 

Ad.2. 

p. H. Król – przedstawiła mieszkańcom informacje w jaki sposób należy głosować, zwróciła 

się z prośbą o zgłaszanie kandydatur do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

Zgłoszono: 

1. p. Annę Cichą – wyraziła zgodę 

2. p. Dariusza Ignaszewskiego – wyraził zgodę 

3. p. Katarzynę Kołodziejską – wyraziła zgodę. 

 

p. H. Król – Kto z mieszkańców jest za w/w składem komisji ? 

Wszyscy – za 

 

p. H. Król – ilu osobowa powinna być nowo wybrana Rada Sołecka ? 

Zaproponowano 5 osobowy skład Rady (wszyscy – za) 

 

p. H. Król – prośba o zgłaszanie kandydatur na Sołtysa Soł. Chrośna ? 

Zgłoszono: 

p. Barbarę Dolińską – wyraziła zgodę, 

p. Izabelę Tomczyk - Paczkowską – wyraziła zgodę, 

p. Mariolę Kostecką – wyraziła zgodę. 

 

p. H. Król - Kto jest za zamknięciem listy ? 
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Wszyscy - za 

 

Lista kandydatur została zamknięta. 

 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy (wypisywanie kart do głosowania, rozdanie, 

podliczenie głosów). 

 

T. Substyk – Burmistrz MiG – planowane inwestycje na 2015 rok: 

- zielone siłownie przy świetlicy we wsi Chrośna. Gmina wystąpiła o przejęcie terenów wokół 

świetlicy z Agencji Restrukturyzacji Modernizacji Rolnictwa na własność  

i zagospodarowanie terenu m.in. pod boisko sportowe.  

- Gmina przygotowała 34 karty projektowe na realizacje inwestycji na terenie Gminy  

w ramach ZIT m.in. na usuwanie azbestu, budowę ścieżek rowerowych itp. 

- budowa Punktu Obsługi Pasażerów w ramach II etapu BiT City,  

- na ukończeniu jest budowa sieci szerokopasmowej na terenie gminy, infomaty. 

- na ukończeniu jest też modernizacji Soleckiego Centrum Kultury, 

- trwa rekultywacja terenów po byłej Nasycalni, 

- przygotowaliśmy wniosek o dofinansowanie budowy ul. Lipowej, Sosnowej. Czekamy na 

ogłoszenie konkursów. 

 

Ogólnie Gmina w ostatnich latach otrzymała dotację z UE na kwotę w wysokości 70 mln zł 

na realizację inwestycji. 

 

D. Paczkowski – Czy w zmodernizowanym SCK przewidziano mini kino ?  

 

T. Substyk –Burmistrz MiG -  tak przewidziano. Póki co brakuje pieniędzy na wyposażenie 

sali widowiskowej w siedzenia oraz kino. Ale w planach jest. 

Ponadto dodała, że analizujemy możliwość wprowadzenia dodatkowego kursu autobusu 

szkolnego w godzinach południowych (uwarunkowane jest to dużą ilością dzieci w wieku 6 

lat, która rozpocznie naukę w roku szkolnym 2015/2016).       

 

p. Anna Cicha – odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej przy wyborze Sołtysa. 

W wyniku tajnego głosowania na Sołtysa Soł. Chrośna wybrano p. Barbarę Dolińską. 

 

p. Barbara Dolińska – podziękowała za głosy na nią oddane. Zapoznała zebranych  

z informacją co szczegółowo będzie zainstalowane w ramach zielonej siłowni wokół 
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świetlicy. M.in. planowane są urządzenia do ćwiczeń, grille zewnętrzne, ławki, stoły, 

parasole, duży namiot, stół do tenisa stołowego.  

   

p. H. Król – prośba o zgłaszanie kandydatur na członków do Rady Sołeckiej. 

Zgłoszono: 

1. Janusza Kołodziejskiego – wyraził zgodę, 

2. Tadeusza Błażejewskiego – nie wyraził zgody, 

3. Krystynę Filipiak – wyraziła zgodę,  

4. Halinę Król – wyraziła zgodę, 

5. Wojciecha Krauze – wyraził zgodę, 

6. Sylwie Olejniczak – wyraziła zgodę, 

7. Macieja Łyk – wyraził zgodę, 

8. Bogdana Grala – wyraził zgodę, 

9. Hannę Czerwińską – wyraziła zgodę. 

 

p. H. Król – Kto jest za zamknięciem listy kandydatur ? 

Wszyscy – za 

 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy (wypisywanie kart do głosowania, rozdanie, 

podliczenie głosów). 

 

Komisja Skrutacyjna odczytała wyniki na członków do Rady Sołeckiej: 

Największą liczbę głosów otrzymali: 

1. Janusz Kołodziejski 

2. Halina Król 

3. Sylwia Olejniczak 

4. Krystyna Filipiak 

5. Bogdan Gral  

 

p. H. Król – zwróciła się z prośbą do nowo wybranych członków rady o ukonstytuowanie się. 

1. Sylwia Olejniczak - przewodnicząca   

2. Halina Król – z-ca przewodniczącej  

3. Janusz Kołodziejski – członek   

4. Krystyna Filipiak – członek 

5. Bogdan Gral – członek 

 

Mieszkańcy zgłosili następujące problemy: 



 4 

- potrzeba zamontowania monitoringu przy świetlicy (p. Król), 

T. Substyk – Burmistrz MiG – rozważamy zamontowanie kamery.  

- problem związany z psimi odchodami (p. Gral), 

T. Substyk – Burmistrz MiG – jest to problem ogólnopolski, zwrócimy się do policji, aby 

pouczali lub nakładali kary na właścicieli, którzy nie potrafią w sposób należyty zajmować się 

swoimi czworonogami. 

C. Ball – Dyrektor WUM – problem ten należy bezpośrednio zgłaszać do Wydziału 

Utrzymania Miasta lub na policję.   

 

- nasilający się fetor z hodowli mad w Dąbrowie Małej (p. B. Dolińska) 

C. Ball – Dyrektor WUM – zostało wysłane pismo do wójta Rojewa, jednak do tej pory nie 

otrzymaliśmy żadnego wyjaśnienia. Zaproponował aby mieszkańcy Chrośny przygotowali 

pismo w formie petycji, pod którą się podpiszą, a Urząd wyślę do wójta Rojewa. Może to 

przyniesie skutek.  

 

Ponadto zaproponowano podłączenie, hot – spota do bezprzewodowego i darmowego dostępu 

do Internetu na zewnątrz w świetlicy, (p. Sielski) 

C. Ball – Dyrektor WUM – wyjaśnił, że w świetlicy funkcjonuje internet ogólnodostępny,  

a korzystanie z niego wymaga tylko wprowadzenia hasła. Istnieje możliwość usunięcia hasła 

tak, żeby w pobliżu świetlicy odbierać internet w ramach Wi – Fi.      

 

p. H. Król – podziękowała zebranym i zakończono zebranie o godz. 18.30. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Ciudzińska 
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